



Svenska Pudelklubben org.nr. 802002-7374

PROTOKOLL NR 2-2023

Svenska Pudelklubbens centralstyrelse den 7 februari 2023

Kl. 19.00- 21.40 Teamsmöte.

Närvarande:

Fredrik Nilsson, ordförande.

Lena Petri, vice ordförande.

Lotta Hallberg, ordinarie ledamot.

Stefan Mörk, ordinarie ledamot.

Mona Plånborg, ordinarie ledamot.

Annika Holm, ordinarie ledamot.

Christina Anehagen, ordinarie ledamot.

Beatrice Utterström, ordinarie ledamot.

Malin Hult, ordinarie ledamot.

Aleksandra Palumbo, suppleant.

Anna Johansson, suppleant.

Leone Nyman, suppleant.

Susanne Gustafsson, adjungerad kassör.

Vid protokollet:

Lotta Hallberg, sekreterare. §19- 36

§ 19. Mötets öppnande.

Ordförande Fredrik Nilsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 20. Fastställande av dagordning.

Dagordningen fastställdes.

§ 21. Val av justerare.

Till justerare valdes Leone Nyman.

§ 22. Föregående protokoll.

Protokoll nr 1- 2023 godkändes.

§ 23. Ekonomisk rapport.

Kassören rapporterar att föreningen har mycket god ekonomi.

§ 24 Medlemsrapport.

Vi har fått några nya medlemmar. I januari-21 fanns det 3440 medlemmar. Januari-23 är det 4128 medlemmar. Glädjande siffror.

§ 25 AU - beslut.

I samarbete med avelskommittén. Formulär på hemsidan gällande rapportera RCD-4 testad hund med godkännande att publicera på hemsidan. Både formulär och publicering på hemsidan är klart.

§ 26 Kommittéer och arbetsgruppen

Uppfödar och avelskommittén:

Avel och Hälsa:

RAS mål och strategi diskuterades länge även Agria breed profiles. Lena mailade Agria med frågan om även blandraser/oregistrerade räknades med i deras statistik på pudel. Fick svar att så är fallet. I samtliga storlekars statistik räknas även blandraser/oregistrerade med. Högst antal av dessa hade Toy och Dvärg med nästan 38%. Diskuterades även hur tillförlitlig deras statistik är.

RAS möte varje vecka. Alla texter skickas till Fredrik. Malin går ur mötet för att lägga upp RAS.

Behövs hjälp att kartlägga sjukdomar samt att det bör revideras vart 10 e år.

Rådgivning, uppfödning och utbildning:

Christina redogör för arbetet. Möte nästa vecka.

Haft dialog med mentorerna.

Pudelns färger:

Stefan meddelar att det ska vara möte 16/2. Samt att det varit möte med Mia Borg.

Utställningskommittén:

Domargruppen:

Vi hälsar välkomna till nya domare i vår ras. Johan Andersson, Per Lundström och Brett Hamilton.

Pudelnationalen:

Aleksandra meddelar att de jobbar på med Pudelnationalen. De har haft möten och planerar fler.

Tånga Hed behöver snart veta hur många rum som behövs.

Kommittén för arbetande pudlar:

Pudel SM:

Annons gått ut på Pudelklubbens Facebook och i grupper på Facebook med aktiva pudlar. Ingen medlem eller annan aktör har hört av sig avseende att arrangera Agility under Pudel-SM. **Beslöt** att agility utgår från årets Pudel-SM.

Rallylydnad och lydnad kommer att arrangeras.

Informerades om att arrangemanget för de båda tävlingarna kommer att gå med minusresultat då utbildade funktionärer ska arvoderas.

Diskuterades om nuvarande statuter för rallylydnad och hur dessa tävlingar arrangeras idag. Alla klasser arrangeras med två starter fördelat på två dagar.

Rallylydnadstävlingar med dubbla starter per dag för att minska kostnader och göra tävlingarna mer tidseffektiva. **Beslöt** att frångå statuterna avseende rallylydnadens utförande och arrangera dubbla starter i två klasser en dag och dubbla starter av resterande två klasser andra dagen.

Kommittén får i uppdrag att se över behovet av att uppdatera statuterna för kommande Pudel-SM.

Listor:

Årets brukspudel: Förslag på revidering av listan presenterades. **Beslöt** att godkänna det nya förslaget.

Ny lista Årets Freestylepudel/Heelwork to musik-pudel. Förslag inkommit från medlem som bearbetats av Kommittén för arbetande pudlar. Diskuterades och **Beslöt** att införa listan under en provperiod under 2023.

Årets AgilityPudel: Inkommit kommentarer från medlemmar avseende listans många vinnare. Andra listor har inte så många uppdelade vinnare. **Beslöt** att låta kommittén ta fram förslag på nya statuter för listan.

Årets AllroundPudel: Förslag på ny beräkning av poängsystemet pga uppdateringar med nya klasser i tävlingsgrenar bland annat. **Beslöt** att godkänna nya poängsystemet. Diskussion förs avseende att sänka utställningskrav CK till

Exellent för att komma med på listan. **Beslöt** att bordlägga frågan till nästa möte.

Årets Avels- och uppfödargrupp: Pga lågt deltagandet på dessa listor har det kommit önskemål om att ändra dem. Förslag på ny lista lämnas. **Beslöt** att bordlägga frågan till nästa möte.

För information : Listansvarig för Årets lydnadspudel har valt att tacka nej till vidare ansvar. Ny listansvarig är tillfrågad och har accepterat uppdraget. Kommittén har även skickat ut information till avdelningarna om att den söker fler medlemmar.

Kommittén fick i uppdraget ta fram förslag på lägsta antalet deltagare på listorna för att de ska presenteras det aktuella året.

Nolltolerans mot dåligt beteende. Det har kommit till vår kännedom att det finns personer som inte vill åta sig uppdrag då de ibland får utstå kränkningar. Se nedan under Organisationsgruppen.

Kommunikationskommittén:

Hemsida:

Inget nytt att rapportera

Nyhetsbrev:

Inget nytt att rapportera.

Facebook:

Besvarat ett flertal frågor på Facebook ang.årets arbetande listor.

Sponsorer:

Fredrik och Lena haft möte med Svedea ang sponsring. Svedea kommer även under 2023 vara generösa med sponsring för utställningar och aktiviteter i SPK.

Organisationsgruppen:

Stefan informerade om fördelade ansvarsområden för de olika delarna på den kommande Verksamhetskonferensen . De jobbar med vad de ska få ut av konferensen och sammanställa efteråt. Dag 2 bör RAS diskuteras.

Någon aktivitet ska genomföras samt även WorkShop kring Webben . Nolltolerans: det har visat sig att förtroendevalda inom SPKs organisation utsätts för otrevligt bemötande från medlemmar. CS konstaterar att vi ska ha nolltolerans vad gäller detta beteende. Att uttrycka olika åsikter är grunden för vår demokrati men att vi gör det genom en respektfull dialog är grunden för ett bra samtalsklimat inom organisationen . CS gav Organisationsgruppen i uppdrag att ta fram förslag på hur denna fråga ska hanteras.

§ 27 Vad händer med renrasig hundavel.

Inga att delge på detta möte

§ 28 Rapporter:

Inga rapporter.

§ 29 Inkomna skrivelser:

Några skrivelser bordlades till nästa möte. Övriga gicks igenom och lades därefter till handlingarna.

§ 30 SKK protokoll och information:

Pga tidsbrist bordlades dessa till nästa möte.

§ 31 Beslutslista.

ToDo listan är inte färdig.

§ 32 Kommande möten.

25-26 februari Verksamhetskonferen

7 mars-CS

1-2 april Pudelfullmäktige.

4 april - CS. Konstituerande samt vanligt möte

2 maj - CS

6 Juni - CS

4 Juli - CS

1 Augusti- CS

5 Sept - CS

3 okt. - CS

7 nov. -CS

5 dec - CS

§ 33 Övriga frågor

Inget att behandla

§ 34 Finns det något som ej får offentliggöras innan justering?

Nej.

§ 35 Nästa möte

7 mars kl 19.00.

§ 36 Avslutning.

Fredrik tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Sekreterare:

Lotta Hallberg

.....

Justerare:

Leone Nyman

.....

Ordförande

Fredrik Nilsson

.....